



T +86 769-87920467

E-mail: xk@helloxkb.com

2019-01-21

Product Compliance Statement

产品符合性声明

RoHS 2 Certificate

RoHS 2 证书

中文

兹证明所有列入本公司的所有产品及其包装材料均不含超过允许限量的违禁物质，因此符合有效指令 2011/65/EU (“RoHS 2”) 及其 2015/863/EU 修正案

:

系列 (开关 连接器)

在适用豁免的情况下，与豁免的分立场相对应的限额可能会更高

.

此项检查的根据是我们原材料供应商的文献和信息。

.

附件 A 列出了适用例外情况的这类商品的所有产品。对于未列于附件 A 中的产品，没有例外。

This is to certify that all products as well as their packaging material included in our be-low listed product groups contain no banned substances above the allowed limit and there-fore comply with the effective directive 2011/65/EU (“RoHS 2”) and its amendment 2015/863/EU:

Series (Switch Connector))

In situations where exemptions applies, the limits, corresponding to the exempted substance(s), may be higher.

The examination was carried out according to literature and information of our raw material suppliers. Annex A lists all products from this group of goods for which exceptions apply. For products not listed in Annex A no exceptions apply.



T +86 769-87920467
E-mail: xk@helloxkb.com

2019-01-21

REACH 标准（法规）确认

我们特此证明， **XKB TECHNOLOGY CO.,LTD** 生产的产品完全符合欧盟(EC) 1907/2006 年关于化学品注册、评估、授权和重新严格控制(REACH)的规定。

我们不生产物质或制剂，我们的产品和包装不涉及有目的释放的化学物质。因此，我们预计不会对我们生产的产品进行注册、预注册或授权要求。

本公司声明，除附件 A 所列物质外，本公司产品及包装内的 svhc(197 种物质)含量均不超过 0.1%。

我们声明附件十四规定的任何物质均不存在于我们的产品和包装中。

我们声明在我们的产品和包装中不含有附件十七规定的任何物质

附件 A 列出了这组货物的所有产品，其中包含 SVHC 物质

REACH 标准（法规）确认

We hereby certify that products manufactured by **XKB TECHNOLOGY CO.,LTD** are fully compliant with the requirements of the European Union Regulation (EC) 1907/2006 concerning the Registration, Evaluation, Authorization and restriction of Chemicals (REACH):

We do not manufacture substances or preparations and our products and packaging do not involve the intentional release of sub-stances. Accordingly we foresee no registration or pre-registration or authorization requirement for the products we manufacture.

We declare that none of the SVHCs (197 substances) except those listed in Annex A is present in our products and packaging in quantities exceeding a concentration of 0.1 %.

We declare that none of the substances restricted by Annex XIV is present in our products and packaging.

We declare that none of the substances restricted by Annex XVII is present in our products and packaging

Annex A lists all products from this group of goods, which conta

GUANGDONG XKB TECHNOLOGY CO.,LTD